
Zápis z třetí výborové schůze KCHB dne 12.12.2015  v restauraci KOI v 

Praze 9 Běchovicích. 
 

Přítomni: Ivana Slapničková, Jaroslav Čermák, MUDr. Renata Chmelová,  

                Mgr. Olga Dmejchalová, Lenka Staňková, Ladislava Hörzenbergerová 

 

Omluveni: Gudrun Štěpničková 

 

 

Program: Zprávy od jednotlivých členů výboru, různé. 

 

Mgr. Olga Dmejchalová: - vypracovala novou přihlášku do klubu,  

                                         - informuje, že s manželem Markem Dmejchalem budou pracovat na  

                                           nové webové prezentaci, kterou spustí 1.1.2016 

                                  

 

Ivana Slapničková: - informuje, že k trestnímu oznámení, chtěla policie Rychnov N/Kněžnou 

                                   doplňující informace 

                                - informuje přítomné, že přišel dopis od soudu z Hradce Králové ohledně 

                                   registrace klubu (byl přesunut ze soudu Praha 2, vzhledem k tomu, že  

                                   původní klub byl registrován ve Vrchlabí) se žádostí o doložení  

                                   některých dokumentů, které zajistí Mgr. Dmejchalová 

                                - informuje, že zajistila novou smlouvu mezi ČMKU + plemennou knihou 

                                - informuje, že zaslala na ĆMKU všechna jména a adresy členů výboru                   

                                - vytvoří nové logo klubu 

                                - vypracuje nové KLUBOVÉ ŠAMPIONÁTY 

                                - zajistí výrobu nových klubových razítek 

                                - s paní Dmejchalovou zpracují VÁNOČNÍ MINIZPRAVODAJ 

 

 

Různé:  

Návrh, aby paní Štěpničkové bylo přispíváno od 1.1.2016  částkou 200,- Kč na telefon a to 

čtvrtletně. Jednohlasně schváleno. 

 

Návrh vytvořit a rozeslat spolu s novými přihláškami VÁNOČNÍ MINIZPRAVODAJ. Paní 

Slapničková s paní Dmejchalovou zpracují VÁNOČNÍ MINIZPRAVODAJ a paní 

Dmejchalová jej namnoží a rozešle všem členům klubu z roku 2015. 

Jednohlasně schváleno. 

 

 

 

 

 

 


